PRODUCERS GROUP

INTERNATIONAL THEME PARK PRODUCTION EXPERTS



PRODUCERS GROUP

LOS ANGELES | SHANGHAI | DUBAI | ORLANDO

OUR SERVICES 提供的服务

交钥匙娱乐景点 TURNKEY ATTRACTIONS

TPG excels at developing turnkey attractions, managing all phases of production to deliver a complete, ready-to-operate experience for our clients. TPG handles every stage for the owner, from design through production, installation, programming, even operations training and warranty service.

TPG擅长开发交钥匙工程的娱乐景点,管理制作的整个过程,为我们的客户提供完整的、即可运营的体验。TPG能为客户处理项目的各个阶段,从设计到制作、安装、编程,以及运营培训和保修服务。

制作管理 PRODUCTION MANAGEMENT

TPG's Production Management services support the build phase of projects. This includes preproduction, finalized documentation, vendor scope verification, and putting production teams in the field to coordinate and lead onsite installation.

TPG的制作管理服务能支持项目的构建阶段,包括预先制作。最终文档编制,确认供应商工作范围,以及安排制作团队到现场协调且主导现场安装工作。

设计内容开发 CONTENT DEVELOPMENT

TPG has the experience and capacity to develop a client's content needs from conception to final design package, or we can support your design firm team to collaborate on a completed package. Our Content Development service can span many phases including concept, schematic and technical through production as part of TPG's Turnkey Attraction service.

TPG拥有从概念构思到最终设计成果的丰富经验和能力,能满足客户的设计开发需求。我们也可以和你的设计单位共同完成完整的设计成果。我们的设计开发服务涵盖各个阶段,包括概念设计、方案设计以及技术设计一直到制作阶段,TPG交钥匙景点服务包含上述阶段。

技术设计 TECHNICAL DESIGN

As experts at Technical Design, TPG integrates creative concepts into the audio video, projection and show control systems. TPG provides show lighting, special effects, show action equipment, animated figures, water effects, and any other specialty systems a client requests.

TPG作为技术设计的专家,将创意设计概念整合到音视频系统、投影系统、演出控制系统。TPG提供演出灯光、特效、演出动态设备、机动人偶、水效以及客户需求的任何专业系统。

We look forward to seeing everyone at one of our upcoming events! 我们期待在即将举行的参展活动中与大家见面

INFO@PRODUCERS-GROUP.COM-WWW.PRODUCERS-GROUP.COM